
 

最全最新的《托福预测机经+真题回忆解析》：小站托福机经专区 

 

Super 66 
黄金范围预测 

独立写作版（DW）–150612 发布 

针对 2015/06/27 考试 

 

2013 年开始 ETS 反预测手法升级，以往的全套重复和机经转播不再出现，取而

代之的是大乱拼现象，不仅每个科目拆分取题，而且同一个科目也来自多套旧题，

甚至取题范围也扩散至近三年北美新题及 2008~2013 年大陆旧题，这种错综

复杂、瞬息万变的新局面使我们的机经预测工作变得日益艰巨。 

面对严峻挑战，小站教育 YOUNG 老师以十年磨一剑之力，重磅推出全新机经

预测 Super 23（超级小范围）及 Super 66（黄金范围）。Super 23 适合即将

考试的学员，给出每场考试的最小范围，分独立版（D）和综合版（Z）；Super 

66 适合有一定准备时间的学员，给出每月考试的最佳黄金范围，分独立口语版

（DS）、独立写作版（DW）和综合版（ZZ）。 

Super 系列机经预测在真题还原和答案编写两方面追求“逼真、原创、精致”

三大原则，在不断提升预测准确度的同时，也为广大考生和学员提供了最优品质

的托福备考资料，一举成为托福机经史上划时代的学术巨献。 

[最全]针对 6 月 27 日托福考试，全套预测机经↓↓↓ 

http://bbs.zhan.com/thread-11389-1-1.html?tf66  

[贴心]选择机经时，请考生参考上一场考试机经命中率↓↓↓  

 (按考试日期发布)http://bbs.zhan.com/thread-76111-1-1.html?tf66 

[NEW] 最新托福考试真题解析↓↓↓可以在这里看到： 

http://bbs.zhan.com/thread-96207-1-1.html?tf66 
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独立写作 

Independent Writing-W2 

1 120520 CN W2 23 130622 NA Hot! W2 45 090222 CN W2 

2 100926 CN W2 24 110827 NA Hot! W2 46 110918 CN W2 

3 110108 CN Hot! W2 25 100410 CN W2 47 110619 CN W2 

4 121116 NA Hot! W2 26 140208 NA Hot! W2 48 110625 CN W2 

5 111211 CN W2 27 130614 NA Hot! W2 49 111030 CN W2 

6 120108 CN W2 28 130112 CN W2 50 100227 CN Hot! W2 

7 101031 CN W2 29 100828 CN W2 51 110821 CN W2 

8 110529 CN  W2 30 100522 NA W2 52 110928 CN W2 

9 140322 CN Hot! W2 31 091121 CN W2 53 101219 CN W2 

10 090808 CN W2 32 130406 NA W2 54 110423 CN W2 

11 090329 CN W2 33 121118 CN   W2 55 091212 CN W2 

12 081207 CN W2 34 130412 NA Hot! W2 56 100912 CN W2 

13 100710 CN Hot! W2 35 120923 CN Hot! W2 57 110312 CN W2 

14 121207 NA Hot! W2 36 130531 NA Hot! W2 58 110122 CN W2 

15 100123 CN W2 37 111218 CN Hot! W2 59 130517 NA W2 

16 100821 CN W2 38 080712 CN W2 60 120512 CN W2 

17 100814 CN W2 39 110731 CN W2 61 130608 NA Hot! W2 

18 111016 CN W2 40 120722 CN  W2 62 120728 CN Hot! W2 

19 120324 CN Hot! W2 41 111027 CN W2 63 090322 CN W2 

20 130202 NA W2 42 111210 CN W2 64 120525 NA W2 

21 080330 CN W2 43 130927 NA Hot! W2 65 100130 NA W2 

22 130223 NA Hot! W2 44 100522 CN W2 66 121027 CN W2 

标有 Hot!字样，考试概率最大；题号为橙色的为重点，考试概率大于其它题目。  

http://bbs.zhan.com/forum-42-1.html?tf66


 

最全最新的《托福预测机经+真题回忆解析》：小站托福机经专区 

重点补充如下题目： 

130928 NA Hot! 

Do you agree or disagree with the following statement? Society benefits more 
from works of great artists than from political leaders. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-87564-1-1.html?tf66 

140111 NA Hot! 

Some people think that athletes and entertainers should become politicians, 
while other people think that athletes and entertainers should not be involved 
in politics. Which do you prefer and why? 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-87566-1-1.html?tf66 

140125 NA Hot! 

Do you agree or disagree that parents should make suggestion to the teacher 
if parents find the teaching method is not right? 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-87569-1-1.html?tf66 

130713 NA Hot! 

Which is the most important for you to choose a living space? Living in an area 
not expansive, living close to relatives, living in an area with many shops and 
restaurants. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-65322-1-1.html?tf66 

130913 NA Hot! 

Many high school students are doing a lot of school work already. Some 
people believe that students should help their parents with household chores, 
since it’s the best way to give them a sense of responsibility. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-65324-1-1.html?tf66 

140525 CN Hot! 

Do you agree or disagree with the following statement? It is better to relax by a 
movie or reading a book than doing physical exercise. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-27761-1-1.html?tf66 

131117 CN  

Do you agree or disagree with the following statement? We can learn about a 
person from the books and movies that person like. 

131221 CN  

Do you agree or disagree: today advertising today is less honest than it was in 
the past, for that reason it is less useful for people to choose what they want to 
buy. 

131214 NA 

Do you agree or disagree with the following statement? The more money 
people have the more they should give away to charity. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-102203-1-1.html?gkk=tf66 
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